

# FEDERATION INTERNATIONALE DE GYMNASTIQUE



## **PRESS RELEASE (for immediate distribution)**

+++

### **FIG Disciplinary Commission New elected members**

*Liverpool (GBR) / FIG Council Office, May 09, 2013:* The six members of the new FIG Disciplinary Commission have been elected. The vote designated Mr Paul Engelmann (SUI), Mr Marc Schoenmaekers (BEL), Mr Rached Gharbi (TUN), Mr Mehman Aliyev (AZE), Ms Snezana Lakicevic Stojacic (SRB) and Mr Mohamad Youssef Altabaa (SYR). This election took place on May 9 -10, in Liverpool (GBR), at the occasion of the 13th FIG Congress.

In the future and for each open case submitted, the FIG will designate a panel of 3 persons, one member appointed from among the 6 elected above and 2 lawyers from the 6 newly designated by the Executive Committee: Atty. Andreas Zagklis (GRE), Michelle Duncan (NZL), Karin Meseck (SUI), Daniele Moro (SUI), Matthias Scherer (SUI) and Bernhard Welten (SUI).

These elections come into force with immediate effect.

+++

# FEDERATION INTERNATIONALE DE GYMNASTIQUE



## **COMMUNIQUE DE PRESSE (pour publication immédiate)**

+++

### **Commission disciplinaire de la FIG**

#### **Les nouveaux élus sont connus.**

*Liverpool (GBR) / FIG Council Office, May 09, 2013:* Les six personnes composant la nouvelle Commission disciplinaire de la FIG ont été élues. Le scrutin a désigné M. Paul Engelmann (SUI), M. Marc Schoenmaekers (BEL), M. Rached Gharbi (TUN), M. Mehman Aliyev (AZE), Mme Snezana Lakicevic Stojacic (SRB) et M. Mohamad Youssef Altabaa (SYR). Cette élection s'est déroulée dans le cadre de la session du 13ème Conseil FIG qui a lieu le 9 et 10 mai à Liverpool (GBR).

A l'avenir et pour chaque dossier disciplinaire ouvert, la FIG formera un panel de trois personnes, soit d'un membre désigné parmi les six élus ci-dessus et de deux avocats parmi les six magistrats nommés récemment par le Comité Exécutif FIG, soit Me Andreas Zagklis (GRE), Michelle Duncan (NZL), Karin Meseck (SUI), Daniele Moro (SUI), Matthias Scherer (SUI) et Bernhard Welten (SUI).

Ces élections entrent en vigueur avec effet immédiat.

+++